
Zápis ze zasedání školské rady, konané dne 20. 5. 2024 

Přítomni:  

Zástupci rodičů:                Mgr. Romana Petráňová   

                                             Ing. Iveta Jelenová  

Zástupci zřizovatele:         Ing. Jiří Lála                                                 

    Ing.  Ondřej Chrást  

 Zástupci ped. pracovníků: Mgr. Martina Charvátová                                              

     Mgr. Věra Kejvalová  

 Jednání byla přítomna ředitelka školy Mgr. Michaela Rybářová.  

 Program jednání:  

1) Úvod: 

• zasedání zahájila předsedkyně školské rady paní Mgr. Romana Petráňová 

 

2) Schválení programu, zapisovatele, ověřovatele: 

• byl schválen program (informace ředitelky o provozu školy) 

• zapisovatelkou byla zvolena paní Kejvalová 

• ověřovatelem zápisu byl zvolen pan Lála 

• hlasováním 6-0-0 byl vysloven souhlas s programem školské rady, se zapisovatelem a 
ověřovatelem 
 

3) Informace ředitelky školy: 

a) Zápis dětí do 1. tříd: 

• do 1. tříd se pro školní rok 2024/25 hlásilo 147 dětí 

• 7 dětem byl udělen odklad 

• škola bude přijímat cca 72 žáků do 3 tříd 

• přijaty všechny spádové děti (65) + 11 nespádových z Prahy 6 se 

sourozencem  

• je žádáno o navýšení rejstříkové kapacity z 600 na 690 žáků 

 

b) Přechod žáků z 5. tříd na 2. stupeň 

Ze tří 5. tříd budou dvě 6. třídy 

Výsledky JPZ z 5. tříd: přijato 8 dětí, hlásilo se 31 ze 71, je ještě možný odchod 

dalších žáků (odvolání, přechod na jinou ZŠ s nějakou specializací) 

 

4) Úprava školního dvoru: 

• v rámci participativního rozpočtu by žáci školy chtěli na dvoře školy vybudovat 

workoutové hřiště 

• ŘŠ projednala návrh i se Sdružením rodičů – to je ochotno přispět 

• příspěvek poskytne i škola 

 

 

 



 

5) Personální zajištění od září 2024:  

• Personální zajištění je ještě dojednáváno (návrat dlouhodobě nemocné p. učitelky, 

neprodloužení pracovní smlouvy 1 učiteli, odchod 2 pedagogů do důchodu, škola 

stále poptává asistenty pedagoga a 1 vychovatelku) 

• Vzhledem ke snížení povoleného počtu vyučovacích hodin (PHmax) bude méně 

skupin na dělené hodiny (Čj, M, Inf, Aj) 

 

 

Návrh na další setkání školské rady: 23. 9. 2024 

Jednání bylo ukončeno v 17: 45. 

Zapsala: Mgr. Věra Kejvalová 

  

 


